

Réunion Scientifique Pédiatrique Pediatric Medical Grand Rounds

Jordan's Principle: Ending Inequalities in First Nations Children's Services

présenté par | presented by

Cindy Blackstock, PhD

Executive Director, First Nations Child and Family Caring Society of Canada
Professor, School of Social Work, McGill University

le 10 octobre 2018 | October 10, 2018
8h00-9h00

CUSM auditorium de l'Institut de recherche, salle. E.S1.1129
MUHC Research Institute Auditorium, room E.S1.1129

Veillez noter que la nourriture et les boissons ne sont pas permises dans l'auditorium.
Please note food and beverages are not permitted in the auditorium.

Objectifs d'apprentissage:

1. Comprendre le principe de Jordan et comment y accéder pour les enfants des Premières Nations.
2. Comprendre les grandes inégalités et ce que les praticiens peuvent faire pour y remédier.

Educational Objectives:

1. To understand Jordan's Principle and how to access it for First Nations children
2. To understand outstanding inequalities and what medical practitioners can do to help address them

www.mcgill.ca/peds/grandrounds

VISIOCONFÉRENCE/VIDEOCONFERENCE

Interface de Réservation - Intégrée des Systèmes de visioconférence (<https://iris.lecsct.ca/>)

Numéro réservation / Reservation number: **1252812**

La présente activité est une activité de formation collective agréée au titre de la section 1 conformément au programme de Maintien du certificat du Collège royal des médecins et chirurgiens du Canada. | This event is an Accredited Group Learning Activity (Section 1) as defined by the Maintenance of Certification program of The Royal College of Physicians and Surgeons of Canada.

Hôpital de Montréal
pour enfants
Centre universitaire
de santé McGill



Montreal Children's
Hospital
McGill University
Health Centre



McGill
DÉPARTEMENT DE PÉDIATRIE
DEPARTMENT OF PEDIATRICS